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     Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας…  

Ερωτήσεις Κρανιά & απαντήσεις των αρμοδίων… 

______________________________________________________ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας  / ΤΕΤΑΡΤΗ 7 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 / 

ΒΡΑΔΥ 

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 2:50:45’ 

 

…ερωτήσεις Βασίλη Κρανιά… 7.6.23… 

 

●●● ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ (12η 

7/6/2023) 

●●● ερωτήσεις από το 0:18:20’ …έως το 0:21:26’ …από τα 2:50:45’ λεπτά του βίντεο…!!! 

●●● απαντήσεις από το 0:29:33’ …έως 0:31:07’ …και από 0:32:52’ …έως το 0:35:15’ 

…από τα 2:50:45’ λεπτά του βίντεο…!!! 

………………………………………. 

…0:11:42… ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΔΣ… να περάσουμε στην ενότητα των ερωτήσεων… 

…0:11:43’… ο κος Σβάρνας… 

…0:11:58’…ΣΒΑΡΝΑΣ… έως…0:15:28’… 

…0:15:29’…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ… ο κος Κρανιάς… 

…0:15:35’…ΚΡΑΝΙΑΣ… 

…0:18:20’…ΚΡΑΝΙΑΣ… ένα άλλο ζήτημα… έχει να κάνει… με αυτό που γράφτηκε 

τελευταία… για τα 130 σημεία… επεμβάσεων που εντάχθηκαν… στην εργολαβία της 

ΤΕΡΝΑ… δίνοντας άλλα 30 εκατ… ευρώ… δεν ξέρω… αν μέσα σε αυτά… υπάρχουν 

κάποια… από αυτά που… ζήτησε ο δήμος…??? …(0:18:40΄) …κατά καιρούς έγιναν 

ερωτήματα στο Δ. Σ. εδώ… για περιπτώσεις που γράφτηκαν… και στον τύπο… για 

περιπτώσεις… που υπάρχουν προβλήματα… είναι κάποια από αυτά μέσα…??? …είναι 

παράδειγμα… καλά ο δρόμος Σαραντάπορα – Νεράϊδα… διαβάσαμε ότι ΔΕΝ είναι… τα 

γεφύρια είναι…??? …τα μικρά τα γεφυράκια… που δεν κοστίζουν… μεγάλα ποσά… γιατί 

σήμερα διαβάσαμε ότι… για τις λεγόμενες έξυπνες γέφυρες… δίνονται στο τεε 120 

εκατομμύρια… για 260 γέφυρες… δλδ περίπου μισό εκατομμύριο για κάθε γέφυρα… είναι 

τεράστιο το ποσό… για να στήσουμε ηλεκτρονική παρακολούθηση… στα γεφύρια… αυτά 

που δεν υπάρχουν…??? …που δεν μπορεί να κυκλοφορήσει ο κόσμος…??? …τί θα γίνει με 

αυτά…??? …(0:19:16’)… ένα ζήτημα που μπήκε και παλιότερα για την ύδρευση στο 

Κούτσουρο… (0:19:25’)…      

…0:20:00’…ΚΡΑΝΙΑΣ… ένα άλλο ζήτημα που επίσης σας πληροφόρησαν λάθος κε 

Δήμαρχε… αφορά τα ανεπιτήρητα… δεν θα ρωτήσω τί έκανε ο Αντιδήμαρχος 

(Παπαδημητρίου)… δεν έχει κάνει τίποτα… μας είπε εδώ την περασμένη φορά… ότι 

βρέθηκαν κάποια ενώτια… ότι έπιασαν κάποιους… που αν πιάνονταν κάποιοι… θα έπρεπε 

να είναι στα δικαστήρια τώρα… και επειδή… έφτασε στα αφτιά μου ότι… σε συναντήσεις 

που έγιναν με κατοίκους της Νεράϊδας… με τον Δήμαρχο… με τον Αντιδήμαρχο… ειπώθηκε 

ότι ψευδώς αναφέρω… ότι στα Τρίκαλα… ή σε άλλους δήμους… έχει λυθεί το πρόβλημα… 

έχω και τα πρακτικά… αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου Τρικάλων… για ανάθεση των 

εργασιών… για εκποίηση των ζώων που συλλήφθηκαν… (0:20:41’)… έχω να δώσω για τα 

πρακτικά… καταχώριση του δήμου Τρικάλων… για το 2023… πρόσκλησης για ενδιαφέρον 

ατόμων για περισυλλογή… ποιοι ενδιαφέρονται… που εσείς εδώ αυτό δεν το κάνατε 

ακόμα… πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος… (0:21:00’)… όπως και για τον δήμο 

Παλαμά… σας το είπα… και την μελέτη που έκανε ο δήμος Παλαμά… για το πρόβλημα των 

ανεπιτήρητων ζώων… και την πρόσκληση για εκδήλωση ενδιαφέροντος… (0:21:12’)… θα 

τα δώσω αυτά τα χαρτιά για τα πρακτικά… για αποδείξεις… επομένως ή σας ενημερώνουν 

λάθος… ή λέτε όλοι συνειδητά ψέματα… (σηκώθηκε και δίνει τα χαρτιά στο προεδρείο του 

Δ.Σ.)… (0:21:20’)… 



…0:21:26’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ…. ευχαριστούμε κε Κρανιά… επόμενη ερώτηση ο κος 

Ματζιάρας… 

…0:22:38’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ…. άλλες ρωτήσεις δεν έχουμε άς περάσουμε στις 

απαντήσεις…           

…0:22:44’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… ευχαριστώ… θα ξεκινήσω από την πρόταση του 

κου Μπαρμπούτη… 

…0:29:33’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… για την ΤΕΡΝΑ… εδώ να πώ ότι τα 130 

σημεία… πού είδαμε στο φώς της δημοσιότητας… κατ’ αρχήν είναι ένα Δελτίο Τύπου της 

Περιφέρειας Θεσσαλίας… εμείς ως Δημοτική Αρχή… την επόμενη ημέρα ακριβώς… 

(0:29:47’)… που ανακοινώθηκε… στείλαμε επιστολή στο Υπουργείο Υποδομών… με την 

οποία ούτε λίγο ούτε πολύ… θα σας την δώσω μετά… θα ήθελα εάν είναι η Γραμματέας εδώ 

να την βγάλει φωτοτυπία να σας την δώσει… ότι με χαρά… διαπιστώσαμε ότι δόθηκαν… 

άλλα 30 εκατομμύρια… για έργα στην περιοχή μας… αλλά με λύπη διαπιστώσαμε… ότι οι 3 

δρόμοι… οι οποίοι πραγματικά δημιουργούν τεράστια προβλήματα… και είναι ο δρόμος 

προς Καροπλέσι... ο δρόμος Σαραντάπορα – Νεράϊδα… και ο δρόμος προς Παλιοζωγλόπι… 

ΔΕΝ περιέχονται μέσα σε αυτή την μελέτη… (0:30:20’)… και καλούμε τον Υπουργό… 

λοιπόν… είτε να δώσει κονδύλιο παραπάνω… και να ενταχθούν και αυτά τα 3 σημεία… τα 

οποία πραγματικά… χρίζουν μεγάλης επικινδυνότητας… και μάλιστα είναι η τρίτη (3) 

επιστολή… (0:30:31’)… την οποία στέλνουμε προς το Υπουργείο Υποδομών… και τους 

επισείουμε την προσοχή… όσον αφορά αυτά τα κομμάτια των δρόμων… που είναι πιστεύω 

τα πιο άμεσα… (0:30:39’)… τώρα το αν υπάρχουν τα γεφυράκια… τα γεφύρια… οι 

πεζογέφυρες… αυτά ΔΕΝ τα γνωρίζω… ζητήσαμε να μας δώσουν ακριβώς… τα σημεία στα 

οποία θα γίνουν οι παρεμβάσεις… (0:30:51’)… και επειδή ακούγονται πολλά… να σας πώ 

ότι αυτά είναι νέα έργα… φαντάζομαι ότι είναι νέα έργα… (0:30:58’)… δεν είναι παλιά 

έργα… για αυτό ζητήσαμε τα σημεία ακριβώς τα οποία θα γίνουν… για να ξέρουμε να 

ενημερώσουμε κι εμείς τους πολίτες… από το Υπουργείο Υποδομών… (0:31:07’)… για το 

Κούτσουρο…  

…0:32:52’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… για τα ανεπιτήρητα… είναι ένα θέμα το οποίο… 

μας έχει ταλανίσει εδώ και δυό μισή χρόνια… να σας πώ λοιπόν… ότι επικοινώνησα με τον 

δήμαρχο Τρικάλων… τον κ. Παπαστεργίου… και μας είπε ότι… προσπάθησαν να πάρουν 

αποφάσεις… αλλά ουδέν αποτέλεσμα… δεν είχαν ούτε εκεί… δεν το λέω ως δικαιολογία… 

έχετε έγγραφο… (κε Κρανιά)… ναι εγώ δεν το αμφισβητώ… εγώ σας λέω ποια είναι η 

ουσία… δεν λέω εγώ ότι λέτε ψέματα… (0:33:14’)… θέλω να σας πώ λοιπόν ότι… όπου 

προσπαθήσαν να κάνουν αυτή την δουλειά… που έχει προσπαθήσει και ο κος 

Παπαδημητρίου… και μάλιστα από ότι ξέρω τώρα… κάποιος του υποσχέθηκε ότι θα 

πιάσει… δυό τρία ζώα… να δούμε τί θα γίνει… δεν μπορεί να γίνει λόγω… του ότι είναι… 

δεν είναι… δεν υπάρχει εξειδικευμένο προσωπικό… και αυτοί προσπαθήσαν… το 

προκήρυξαν… δεν βρέθηκε ανάδοχος… και το παρατήσαν μετά… (0:33:36’)… το έκαναν… 

(…ο Κρανιάς διευκρινίζει συνέχεια από κάτω)… σας λέω… ακούστε να δείτε… ακούστε να 

δείτε… (0:33:40’)… και μείς θέλουμε να λύσουμε το πρόβλημα με τα ανεπιτήρητα… αν 

είναι δυνατόν… (0:33:45’)… να είστε περισσότερο ευαίσθητοι… εσείς από μια δημοτική 

αρχή… που συνεχώς… δεχόμαστε παράπονα… (0:33:50’)… σας λέω λοιπόν… ποια είναι η 

πραγματικότητα… τα ζώα αυτά είναι άγρια… δεν μπορούν να αιχμαλωτιστούν… δεν μας 

δίνει το δικαίωμα… ο νόμος… για να ναρκωθούν… ώστε να μπορέσει να τα πιάσει… και να 

τα σφάξει κάποιος… και υπάρχει πρόβλημα… από το χωριό… που έχουν οι άνθρωποι… 

είναι του επαγγέλματος… είναι… έχουν στάβλους… δεν βρέθηκε κανένας να τον 

πληρώσουμε… για να πάει να κάνει αυτή τη δουλειά… να πιάσει έστω ένα…δύο τρία ζώα… 

για να παραδειγματιστούν… αυτοί και να καταλάβουν… ότι ξέρετε από εδώ και πέρα… τα 

αστεία τελείωσαν… θα… λογοδοτήσετε… μακάρι να βρεθεί  κάποιος… να το κάνουμε… 

πραγματικά είναι ένας βραχνάς… το συζητάμε σε κάθε συμβούλιο… και στο τέλος… είναι 

σαν τα μνημόσυνα… τελειώνουν σύντομα… και στο τέλος μένουμε με μια πικρή γεύση στο 

στόμα… λέμε τί έγινε… (0:34:37’)… μακάρι κε Παπαδημητρίου… (0:34:38’)… να βρεθεί 

λύση… προκηρύξτε το σας παρακαλώ… (0:34:40’)… για να μην νομίζουν οι κάτοικοι ότι… 

δεν θέλουμε να το κάνουμε… μακάρι να βρεθεί κάποιος… που να μπορέσει να κάνει αυτή τη 

δουλειά… αλλά παραπέμπουμε στην άγρια δύση και στους καουμπόυδες… δεν υπάρχουν 



τέτοιοι σήμερα... τί να κάνουμε… αυτά τα ζώα είναι τόσο άγρια… που δεν πλησιάζονται 

κάν… μακάρι να βρεθεί κάποιος που να μπορέσει να το κάνει… (0:35:01’)… δεν πάσχει ο 

δήμος ούτε από πέντε ούτε από δέκα χιλιάδες ευρώ… ούτε θα πέσει έξω ο προϋπολογισμός 

του δήμου από αυτά τα λεφτά… και είναι ένα πρόβλημα το οποίο… το αντιμετωπίσουμε τα 

τελευταία είκοσι χρόνια… τώρα βέβαια έχει ενταθεί… λόγω του ότι αυξήθηκε πολύ ο 

πληθυσμός τους… (0:35:15’)…                  
 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

 

…………δημοσιεύματα… 

 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Παρασκευή 9 Ιουνίου / 21:55’ 

…μαζί με την κοινοποίηση του Karditsalive για τα 700.000 € ζημιών «Ιανού» στα ορεινά 

χωριά μας… 

●●● καθολικό και επιτακτικό αίτημα των τοπικών κοινωνιών μας είναι να ικανοποιηθεί το με 

τριψήφιο αριθμό υπογραφών υπ’ αρ. πρωτ. έγγραφο 17487/21.09.2021… (για την 

πεζογέφυρα «Τσιροπλάκι»)… και το με επίσης τριψήφιο αριθμό υπογραφών υπ’ αρ. πρωτ. 

έγγραφο 1126/22.01.2020… (για την πεζογέφυρα «Σωτήρος»)…!!! …και να είναι οι δύο 

αυτές σημαντικότατες πεζογέφυρές μας «Τσιροπλάκι» και «Σωτήρος» μέσα σε αυτή την 

εργολαβία…!!! …από τις 700.000 € της εργολαβίας… με μόλις 10.000 € (δέκα χιλιάδες 

ευρώ) για την κάθε μία… ξαναγίνονται…!!! 

 

●●● το δημοσίευμα γράφει τα εξής… 

 

●●● Δήμος Καρδίτσας: Οριστικός ανάδοχος για τις ζημιές από τον «Ιανό» σε ορεινές 

Κοινότητες 

●●● Με απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Καρδίτσας, κατακυρώθηκε ο 

διαγωνισμός για το έργο αποκατάστασης ζημιών από τον «Ιανό» σε ορεινές Κοινότητες.  

●●● Αναλυτικότερα η Οικονομική Επιτροπή κλήθηκε να εγκρίνει το πρακτικό ελέγχου 

δικαιολογητικών του προσωρινού αναδόχου για το έργο «Αποκατάσταση ζημιών ορεινών 

τοπικών κοινοτήτων από την θεομηνία Ιανός».  

●●● Είναι ένα έργο προϋπολογισμού 700.000 ευρώ για το οποίο ο οικονομικός φορέας 

«ΚΑΤΣΙΑΒΑΣ ΧΡ. & ΣΙΑ. Ο.Ε.» προσέφερε έκπτωση 32,82%. 

●●● Το πρακτικό χαρακτήριζε τα δικαιολογητικά εμπρόθεσμα και πλήρη και ως εκ τούτου 

είχαμε την κατακύρωση του διαγωνισμού στον εν λόγω οικονομικό φορέα. 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Παρασκευή 9 Ιουνίου / 16:45’ 

…μαζί με την κοινοποίηση του βίντεο με την ερώτηση & την απάντηση στο Δ.Σ. για τα 

30 εκατ… τα 130 σημεία… και την ΤΕΡΝΑ… 

●●● κοινοποιούμε προς ενημέρωση όλων μας… για να δούμε με τα μάτια μας και να 

ακούσουμε με τα αυτιά μας… τί ακριβώς ειπώθηκε προχθές στο Δημοτικό Συμβούλιο 

Καρδίτσας… για τα 30 μύρια που έδωσε (16.5.2023) το Κράτος στην ΤΕΡΝΑ… για τα 130 

σημεία που ούτε ο δήμαρχός μας ξέρει ποια είναι… αλλά ξέρει όμως ότι οι 3 δρόμοι μας 

ΔΕΝ είναι μέσα σε αυτά… και για τις σημαντικότατες πεζογέφυρές μας «Τσιροπλάκι» & 

«Σωτήρος»… φωνάζοντας όσο πιο δυνατά μπορούμε… 

●●● να μπούν οι 3 δρόμοι μας (προς Νεράϊδα… προς Καροπλέσι… και προς Παλιοζωγλόπι) 

μέσα στα επιπλέον 30 εκατομμύρια που έδωσε στις 16.5.2023 το Κράτος στην ΤΕΡΝΑ…!!! 

…και οι 2 σημαντικότατες πεζογέφυρές μας «Τσιροπλάκι» & «Σωτήρος»…!!! 

●●● να μπούν το ταχύτερο…!!! …άμεσα…!!! …τώρα…!!! …πρίν τις εκλογές…!!! 

●●● εκλεγμένοι (και υποψήφιοι) σε όλα τα επίπεδα (δήμο… περιφέρεια… βουλευτές) 

απαιτούμε να πιέζουν ασφυκτικά και καθημερινά…!!! …όλοι…!!! …κάθε μέρα…!!! 



●●● θα αναστατώσουμε την Ελλάδα όλη…!!! …γιατί μας πνίγει το δίκιο…!!! 

●●● είναι καθολικό και επιτακτικό αίτημα…!!!  

●●● να μπούν οι 3 δρόμοι μας (προς Νεράϊδα… προς Καροπλέσι… και προς Παλιοζωγλόπι) 

μέσα στα επιπλέον 30 εκατομμύρια που έδωσε στις 16.5.2023 το Κράτος στην ΤΕΡΝΑ…!!! 

…και οι 2 σημαντικότατες πεζογέφυρές μας «Τσιροπλάκι» & «Σωτήρος»…!!! 

●●● ευχαριστούμε θερμά τον Δημοτικό Σύμβουλο και αρχηγό της δραστήριας παράταξης 

«Λαϊκή Συσπείρωση» Βασίλη Κρανιά που έκανε την ερώτηση… (ρωτώντας ταυτόχρονα 

δημόσια… γιατί οι άλλοι Δημοτικοί Σύμβουλοι ήταν μουγκοί…??? …γιατί ΔΕΝ ρώτησε για 

το μέγα αυτό ζήτημα κανένας άλλος Δημοτικός Σύμβουλος…???)… 

 

…ιδού τί ακριβώς ακούστηκε στην συνεδρίαση… 

______________________________________ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ Δ. Σ. ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ / ΤΕΤΑΡΤΗ 7 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 /  

…0:18:20’…ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΡΑΝΙΑΣ… ένα άλλο ζήτημα… έχει να κάνει… με αυτό που 

γράφτηκε τελευταία… για τα 130 σημεία… επεμβάσεων που εντάχθηκαν… στην εργολαβία 

της ΤΕΡΝΑ… δίνοντας άλλα 30 εκατ… ευρώ… δεν ξέρω… αν μέσα σε αυτά… υπάρχουν 

κάποια… από αυτά που… ζήτησε ο δήμος…??? …(0:18:40΄) …κατά καιρούς έγιναν 

ερωτήματα στο Δ. Σ. εδώ… για περιπτώσεις που γράφτηκαν… και στον τύπο… για 

περιπτώσεις… που υπάρχουν προβλήματα… είναι κάποια από αυτά μέσα…??? …είναι 

παράδειγμα… καλά ο δρόμος Σαραντάπορα – Νεράϊδα… διαβάσαμε ότι ΔΕΝ είναι… τα 

γεφύρια είναι…??? …τα μικρά τα γεφυράκια… που δεν κοστίζουν… μεγάλα ποσά… γιατί 

σήμερα διαβάσαμε ότι… για τις λεγόμενες έξυπνες γέφυρες… δίνονται στο τεε 120 

εκατομμύρια… για 260 γέφυρες… δλδ περίπου μισό εκατομμύριο για κάθε γέφυρα… είναι 

τεράστιο το ποσό… για να στήσουμε ηλεκτρονική παρακολούθηση… στα γεφύρια… αυτά 

που δεν υπάρχουν…??? …που δεν μπορεί να κυκλοφορήσει ο κόσμος…??? …τί θα γίνει με 

αυτά…??? …(0:19:16’)… ένα ζήτημα που μπήκε και παλιότερα για την ύδρευση στο 

Κούτσουρο… (0:19:25’)…  

…0:29:33’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… για την ΤΕΡΝΑ… εδώ να πώ ότι τα 130 

σημεία… πού είδαμε στο φώς της δημοσιότητας… κατ’ αρχήν είναι ένα Δελτίο Τύπου της 

Περιφέρειας Θεσσαλίας… εμείς ως Δημοτική Αρχή… την επόμενη ημέρα ακριβώς… 

(0:29:47’)… που ανακοινώθηκε… στείλαμε επιστολή στο Υπουργείο Υποδομών… με την 

οποία ούτε λίγο ούτε πολύ… θα σας την δώσω μετά… θα ήθελα εάν είναι η Γραμματέας εδώ 

να την βγάλει φωτοτυπία να σας την δώσει… ότι με χαρά… διαπιστώσαμε ότι δόθηκαν… 

άλλα 30 εκατομμύρια… για έργα στην περιοχή μας… αλλά με λύπη διαπιστώσαμε… ότι οι 3 

δρόμοι… οι οποίοι πραγματικά δημιουργούν τεράστια προβλήματα… και είναι ο δρόμος 

προς Καροπλέσι... ο δρόμος Σαραντάπορα – Νεράϊδα… και ο δρόμος προς Παλιοζωγλόπι… 

ΔΕΝ περιέχονται μέσα σε αυτή την μελέτη… (0:30:20’)… και καλούμε τον Υπουργό… 

λοιπόν… είτε να δώσει κονδύλιο παραπάνω… και να ενταχθούν και αυτά τα 3 σημεία… τα 

οποία πραγματικά… χρίζουν μεγάλης επικινδυνότητας… και μάλιστα είναι η τρίτη (3) 

επιστολή… (0:30:31’)… την οποία στέλνουμε προς το Υπουργείο Υποδομών… και τους 

επισείουμε την προσοχή… όσον αφορά αυτά τα κομμάτια των δρόμων… που είναι πιστεύω 

τα πιο άμεσα… (0:30:39’)… τώρα το αν υπάρχουν τα γεφυράκια… τα γεφύρια… οι 

πεζογέφυρες… αυτά ΔΕΝ τα γνωρίζω… ζητήσαμε να μας δώσουν ακριβώς… τα σημεία στα 

οποία θα γίνουν οι παρεμβάσεις… (0:30:51’)… και επειδή ακούγονται πολλά… να σας πώ 

ότι αυτά είναι νέα έργα… φαντάζομαι ότι είναι νέα έργα… (0:30:58’)… δεν είναι παλιά 

έργα… για αυτό ζητήσαμε τα σημεία ακριβώς τα οποία θα γίνουν… για να ξέρουμε να 

ενημερώσουμε κι εμείς τους πολίτες… από το Υπουργείο Υποδομών… (0:31:07’)… για το 

Κούτσουρο… 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Πέμπτη 8 Ιουνίου / 15:45’ 

…μαζί με την κοινοποίηση του βίντεο με την ερώτηση & την απάντηση στο Δ.Σ. για τα 

ανεπιτήρητα… 



●●● για τα ανεπιτήρητα η είδηση είναι ότι επιτέλους αποφάσισαν να βγάλουν 

προκήρυξη…!!! …δηλαδή ανακοίνωση στις εφημερίδες…!!! …ώστε να βρεθεί προσωπικό 

περισυλλογής...!!! …είναι ένα χρόνια αίτημά μας… που επιτέλους ικανοποιείται…!!! …με 

ανυπομονησία λοιπόν περιμένουμε αυτές τις μέρες να δούμε την ανακοίνωση στις 

εφημερίδες…!!! …απαιτούμε το αργότερο μέχρι τα μέσα της επόμενης εβδομάδας να βγεί 

επιτέλους η περιζήτητη ανακοίνωση…!!! …η πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος…!!! 

…όπως βλέπουμε στο βίντεο αυτή τη φορά απάντησε ο ίδιος ο Δήμαρχος Βασίλης Τσιάκος… 

στην ερώτηση που έκανε και πάλι ο Βασίλης Κρανιάς και τον ευχαριστούμε θερμά…!!! …οι 

άλλοι Δημοτικοί Σύμβουλοι γιατί ΔΕΝ ρωτάνε και ΔΕΝ μιλάνε μέσα στο Δ.Σ. για το ζήτημα 

αυτό…??? …γιατί μόνο ακούνε και ΔΕΝ μιλάνε…??? …γιατί…??? 

●●● (για την ερώτηση (του Βασίλη Κρανιά) και την απάντηση (του Δημάρχου) για τα 130 

σημεία… τα 30 εκατ στην ΤΕΡΝΑ… τους δρόμους και τα γεφύρια μας… θα αναρτήσουμε 

άλλο βίντεο και κείμενο)… 

 

●●● ιδού και η ερώτηση του Δημοτικού Συμβούλου και αρχηγού της παράταξης «Λαϊκή 

Συσπείρωση» Βασίλη Κρανιά… και η απάντηση του Δημάρχου του δήμου μας Καρδίτσας 

Βασίλη Τσιάκου… 

 

●●● 0:20:00’… ΚΡΑΝΙΑΣ… ένα άλλο ζήτημα που επίσης σας πληροφόρησαν λάθος κε 

Δήμαρχε… αφορά τα ανεπιτήρητα… δεν θα ρωτήσω τί έκανε ο Αντιδήμαρχος 

(Παπαδημητρίου)… δεν έχει κάνει τίποτα… μας είπε εδώ την περασμένη φορά… ότι 

βρέθηκαν κάποια ενώτια… ότι έπιασαν κάποιους… που αν πιάνονταν κάποιοι… θα έπρεπε 

να είναι στα δικαστήρια τώρα… και επειδή… έφτασε στα αφτιά μου ότι… σε συναντήσεις 

που έγιναν με κατοίκους της Νεράϊδας… με τον Δήμαρχο… με τον Αντιδήμαρχο… ειπώθηκε 

ότι ψευδώς αναφέρω… ότι στα Τρίκαλα… ή σε άλλους δήμους… έχει λυθεί το πρόβλημα… 

έχω και τα πρακτικά… αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου Τρικάλων… για ανάθεση των 

εργασιών… για εκποίηση των ζώων που συλλήφθηκαν… (0:20:41’)… έχω να δώσω για τα 

πρακτικά… καταχώριση του δήμου Τρικάλων… για το 2023… πρόσκλησης για ενδιαφέρον 

ατόμων για περισυλλογή… ποιοι ενδιαφέρονται… που εσείς εδώ αυτό δεν το κάνατε 

ακόμα… πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος… (0:21:00’)… όπως και για τον δήμο 

Παλαμά… σας το είπα… και την μελέτη που έκανε ο δήμος Παλαμά… για το πρόβλημα των 

ανεπιτήρητων ζώων… και την πρόσκληση για εκδήλωση ενδιαφέροντος… (0:21:12’)… θα 

τα δώσω αυτά τα χαρτιά για τα πρακτικά… για αποδείξεις… επομένως ή σας ενημερώνουν 

λάθος… ή λέτε όλοι συνειδητά ψέματα… (σηκώθηκε και δίνει τα χαρτιά στο προεδρείο του 

Δ.Σ.)… (0:21:20’)…  

●●● 0:21:26’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.…. ευχαριστούμε κε Κρανιά… επόμενη ερώτηση ο κος 

Ματζιάρας… 

●●● 0:32:52’… ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΤΣΙΑΚΟΣ… για τα ανεπιτήρητα… είναι ένα θέμα το 

οποίο… μας έχει ταλανίσει εδώ και δυό μισή χρόνια… να σας πώ λοιπόν… ότι επικοινώνησα 

με τον δήμαρχο Τρικάλων… τον κ. Παπαστεργίου… και μας είπε ότι… προσπάθησαν να 

πάρουν αποφάσεις… αλλά ουδέν αποτέλεσμα… δεν είχαν ούτε εκεί… δεν το λέω ως 

δικαιολογία… έχετε έγγραφο… (κε Κρανιά)… ναι εγώ δεν το αμφισβητώ… εγώ σας λέω 

ποια είναι η ουσία… δεν λέω εγώ ότι λέτε ψέματα… (0:33:14’)… θέλω να σας πώ λοιπόν 

ότι… όπου προσπαθήσαν να κάνουν αυτή την δουλειά… που έχει προσπαθήσει και ο κος 

Παπαδημητρίου… και μάλιστα από ότι ξέρω τώρα… κάποιος του υποσχέθηκε ότι θα 

πιάσει… δυό τρία ζώα… να δούμε τί θα γίνει… δεν μπορεί να γίνει λόγω… του ότι είναι… 

δεν είναι… δεν υπάρχει εξειδικευμένο προσωπικό… και αυτοί προσπαθήσαν… το 

προκήρυξαν… δεν βρέθηκε ανάδοχος… και το παρατήσαν μετά… (0:33:36’)… το έκαναν… 

(…ο Κρανιάς διευκρινίζει συνέχεια από κάτω)… σας λέω… ακούστε να δείτε… ακούστε να 

δείτε… (0:33:40’)… και μείς θέλουμε να λύσουμε το πρόβλημα με τα ανεπιτήρητα… αν 

είναι δυνατόν… (0:33:45’)… να είστε περισσότερο ευαίσθητοι… εσείς από μια δημοτική 

αρχή… που συνεχώς… δεχόμαστε παράπονα… (0:33:50’)… σας λέω λοιπόν ότι… ποια είναι 

η πραγματικότητα… τα ζώα αυτά είναι άγρια… δεν μπορούν να αιχμαλωτιστούν… δεν μας 

δίνει το δικαίωμα… ο νόμος… για να ναρκωθούν… ώστε να μπορέσει να τα πιάσει… και να 

τα σφάξει κάποιος… και υπάρχει πρόβλημα… από το χωριό… που έχουν οι άνθρωποι… 



είναι του επαγγέλματος… είναι… έχουν στάβλους… δεν βρέθηκε κανένας να τον 

πληρώσουμε… για να πάει να κάνει αυτή τη δουλειά… να πιάσει έστω ένα…δύο τρία ζώα… 

για να παραδειγματιστούν… αυτοί και να καταλάβουν… ότι ξέρετε από εδώ και πέρα… τα 

αστεία τελείωσαν… θα… λογοδοτήσετε… μακάρι να βρεθεί κάποιος… να το κάνουμε… 

πραγματικά είναι ένας βραχνάς… το συζητάμε σε κάθε συμβούλιο… και στο τέλος… είναι 

σαν τα μνημόσυνα… τελειώνουν σύντομα… και στο τέλος μένουμε με μια πικρή γεύση στο 

στόμα… λέμε τί έγινε… (0:34:37’)… μακάρι κε Παπαδημητρίου… (0:34:38’)… να βρεθεί 

λύση… προκηρύξτε το σας παρακαλώ… (0:34:40’)… για να μην νομίζουν οι κάτοικοι ότι… 

δεν θέλουμε να το κάνουμε… μακάρι να βρεθεί κάποιος… που να μπορέσει να κάνει αυτή τη 

δουλειά… αλλά παραπέμπουμε στην άγρια δύση και στους καουμπόυδες… δεν υπάρχουν 

τέτοιοι σήμερα... τί να κάνουμε… αυτά τα ζώα είναι τόσο άγρια… που δεν πλησιάζονται 

κάν… μακάρι να βρεθεί κάποιος που να μπορέσει να το κάνει… (0:35:01’)… δεν πάσχει ο 

δήμος ούτε από πέντε ούτε από δέκα χιλιάδες ευρώ… ούτε θα πέσει έξω ο προϋπολογισμός 

του δήμου από αυτά τα λεφτά… και είναι ένα πρόβλημα το οποίο… το αντιμετωπίσουμε τα 

τελευταία είκοσι χρόνια… τώρα βέβαια έχει ενταθεί… λόγω του ότι αυξήθηκε πολύ ο 

πληθυσμός τους… (0:35:15’)… 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Τετάρτη 7 Ιουνίου / 20:50’ 

…μαζί με την κοινοποίηση του Karditsalive για τα 130 σημεία & τα 30 εκατ ΤΕΡΝΑ… 

●●● να μπούν οι 3 δρόμοι μας (προς Νεράϊδα… προς Καροπλέσι… και προς Παλιοζωγλόπι) 

μέσα στα επιπλέον 30 εκατομμύρια που έδωσε αυτές τις μέρες το Κράτος στην ΤΕΡΝΑ…!!! 

●●● να μπούν το ταχύτερο…!!! …άμεσα…!!! …τώρα…!!! …πρίν τις εκλογές…!!! 

●●● εκλεγμένοι (και υποψήφιοι) σε όλα τα επίπεδα (δήμο… περιφέρεια… βουλευτές) 

απαιτούμε να πιέζουν ασφυκτικά και καθημερινά…!!! …όλοι…!!! …κάθε μέρα…!!! 

●●● θα αναστατώσουμε την Ελλάδα όλη…!!! …γιατί μας πνίγει το δίκιο…!!! 

●●● είναι καθολικό και επιτακτικό αίτημα…!!!  

●●● να μπούν οι 3 δρόμοι μας (προς Νεράϊδα… προς Καροπλέσι… και προς Παλιοζωγλόπι) 

μέσα στα επιπλέον 30 εκατομμύρια που έδωσε αυτές τις μέρες το Κράτος στην ΤΕΡΝΑ…!!! 

●●● ευχαριστούμε θερμά κατ’ αρχήν τον Δημοτικό Σύμβουλο και αρχηγό της δραστήριας 

παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» Βασίλη Κρανιά που έκανε την ερώτηση… (ρωτώντας 

ταυτόχρονα δημόσια γιατί οι άλλοι Δημοτικοί Σύμβουλοι ήταν μουγκοί…??? …γιατί ΔΕΝ 

ρώτησε για το μέγα αυτό ζήτημα κανένας άλλος Δημοτικός Σύμβουλος…???)… 

ευχαριστούμε επίσης θερμά την ηλεκτρονική εφημερίδα Karditsalive.Net και για αυτό το 

δημοσίευμά της…!!! …το οποίο κοινοποιούμε (κατ’ αρχήν τώρα… γιατί αύριο θα 

κοινοποιήσουμε και το βίντεο) για ενημέρωση όλων μας…!!!  

●●● το οποίο δημοσίευμα γράφει τα εξής… 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΤΕΤΑΡΤΗ 7 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 / 19:46’ 

Βασίλης Τσιάκος στο Δ.Σ.: Εκτός των «130 σημείων» οι ορεινοί οδικοί άξονες του 

Δήμου Καρδίτσας - Άγνοια για το που θα εκτελεστούν τα έργα 

Το θέμα με τα «άγνωστα» 130 σημεία που θα διατεθούν τα επιπλέον 30 εκατομμύρια για 

έργα από την εργολαβία της ΤΕΡΝΑ, στους Δήμους Καρδίτσας, Μουζακίου και Αργιθέας, 

και αναδείχθηκε από το KarditsaLive.Net, απασχόλησε το Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας 

την Τετάρτη 7 Ιουνίου. 

Μετά από ερώτηση του κ. Κρανιά, που ζήτησε να πληροφορηθεί για το αν περιλαμβάνονται 

τα έργα που κατά καιρούς έχει ζητήσει ο Δήμος, μεταξύ των οποίων ορεινοί οδικοί άξονες 

και γεφύρια, υπήρξε απάντηση του δημάρχου πως οι δρόμοι δεν εντάχθηκαν ενώ για τα 

υπόλοιπα δεν έχει γίνει ακόμα ενημέρωση. 

Παρόλα αυτά και παρά το γεγονός ότι πουθενά δεν αναφέρεται ποια είναι τα 130 σημεία ο κ. 

Τσιάκος εκτίμησε ότι πρόκειται για καινούργια έργα και παρέπεμψε σε απάντηση του 

υπουργείου για το ποια τελικά είναι. 

Ειδικότερα στην απάντησή του ο δήμαρχος Καρδίτσας αρχικά τόνισε πως η δημοσιοποίηση 

της ύπαρξης 130 σημείων που θα διατεθούν τα 30 επιπλέον εκατομμύρια έγινε από ένα 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FKarditsalive.Net%2F%3Ffbclid%3DIwAR0eho-0FwJVutBEadWgmmXHsSIs6WFiTKzpLhMGmDV_ZrTUJLRfWhuaYco&h=AT2VXO2xF0a0Knzp9dRpgDXB7e6szaDDSw-x_XNIGSn-CsOHDGQwnq5KM6PhWDnn5xpEjzZPOe1Dkidrz3uMhIFcy6SzB9N8-CqkqmhOKuTwvEoqbqERtOskOn2E-m8E6iLIfGA0ofJyrY8Tw9dR&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT2dMB90kA1DxvsjK19-Wj7E84qMoSa-SCOuDpKwNsmYhiSlDvGAqrYrVu_Rm5_A67sVdjsnGn0AqsLj2cVGJj_OQlVvUqwPqfOOqT-o3Vphrxxz5ZX59rII07uLT1_FoY89U8iQBkR-BrVVZYaqkczLo_Svr6gGUckH1kmIWxhMSYIHoZcqUfm4bIjH28RZj4vAUkM-IONw1w
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FKarditsaLive.Net%2F%3Ffbclid%3DIwAR0jnpV3z2Zfm3xLQdIHEBfsXbzOLHvfMkAjeiS4M-qnU0zTUGv6qpyDyBs&h=AT1Arqgb4vC0NLcgJR6iy6E-VvIw_tw3qlaLQHJ-K-MNzce2qJbyM8AhE0tqIjZyQnWqVICjJil0cQob5RD5WLiWVefL2Bu7L-WrW5XMektXseeKopyo-EhoiaU1VTN18hcgi5IC5wN53Zs_Yck1&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT2dMB90kA1DxvsjK19-Wj7E84qMoSa-SCOuDpKwNsmYhiSlDvGAqrYrVu_Rm5_A67sVdjsnGn0AqsLj2cVGJj_OQlVvUqwPqfOOqT-o3Vphrxxz5ZX59rII07uLT1_FoY89U8iQBkR-BrVVZYaqkczLo_Svr6gGUckH1kmIWxhMSYIHoZcqUfm4bIjH28RZj4vAUkM-IONw1w


δελτίο τύπου της περιφέρειας. Εμείς, συνέχισε, την επόμενη ημέρα, αποστείλαμε επιστολή 

στο Υπουργείο Υποδομών. Αφενός επισημάναμε ότι ήταν ευχάριστο που διατέθηκαν άλλα 30 

εκατομμύρια, αφετέρου πως είναι δυσάρεστο το ότι δεν εμπεριέχονται στη μελέτη οι τρεις 

δρόμοι που αντιμετωπίζουν πολύ σημαντικά προβλήματα. Και ειδικότερα ο δρόμος 

Σαραντάπορα - Νεράϊδα και οι δρόμοι προς Καροπλέσι και Παλιοζωγλόπι. 

Καλέσαμε πρόσθεσε, τον υπουργό να δοθούν επιπλέον κονδύλια και να ενταχθούν και αυτοί 

γιατί εγκυμονούν μεγάλους κινδύνους. Μάλιστα, πρόσθεσε, είναι η τρίτη φορά που 

εφιστούμε την προσοχή σε αυτά τα σημεία, ζητώντας να υπάρξει η σχετική μέριμνα. 

Ακολούθως ο κ. Τσιάκος τόνισε ότι δεν γνωρίζει αν συμπεριλαμβάνονται πεζογέφυρες και 

μικρότερα γεφύρια στα υπό κατασκευή νέα έργα και υποστήριξε ότι έχει ζητήσει ενημέρωση 

για το ποια είναι τα 130 σημεία, ώστε και ο Δήμος να ενημερώσει τους δημότες. 

Τέλος, με αφορμή, όπως είπε, ότι ακούγονται πολλά, εξέφρασε την άποψη ότι πρόκειται για 

καινούργια έργα. Αυτό φαντάζομαι, ανέφερε χαρακτηριστικά. 

Π.Κ. 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Κυριακή 4 Ιουνίου / 22:18’ 

…μαζί με την κοινοποίηση του Karditsalive για τα 130 σημεία & τα 30 εκατ ΤΕΡΝΑ… 

●●● κατ’ αρχήν… χίλια θερμά ευχαριστώ από όλους μας στην μεγάλη ηλεκτρονική 

εφημερίδα Karditsalive.Net (και) γι’ αυτό το αναλυτικότατο… σημαντικότατο… και 

ενημερωτικότατο δημοσίευμά της που τιμά την δημοσιογραφία…!!!  

●●● κατά δεύτερον… κοινοποιώντας το να διαβαστεί από όλους μας… ξαναφωνάζουμε όσο 

πιο δυνατά μπορούμε ότι…  

●●● ναί αδικούμαστε…!!! …είναι άδικο αυτό…!!! …και το φωνάζουμε δυνατά…!!! …και 

θα αναστατώσουμε την Ελλάδα όλη…!!! …μέχρι να βρούμε το δίκιο μας…!!! …ναί υπάρχει 

θυμός και οργή μεγάλη από όλους μας…!!! …απαιτούμε επιτακτικά οι αρμόδιοι να βγάλουν 

άμεσα (τώρα πρίν τις εκλογές) νέο Δελτίο Τύπου που να έχει μέσα στα 30 μύρια και το δρόμο 

μας Σαραντάπορα – Νεράϊδα…!!!  

●●● ο δρόμος μας Σαραντάπορα – Νεράϊδα να μπεί μέσα στα 30 εκατ που πρόσφατα έδωσε 

το Κράτος στην ΤΕΡΝΑ…!!! 

●●● είναι καθολικό και επιτακτικό αίτημα…!!! 

●●● το δημοσίευμα γράφει… 

________________________________ 

Karditsalive / ΚΥΡΙΑΚΗ 4 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 / 10:50’ 

"Amber alert" για τα 130 σημεία που θα διατεθούν τα 30 εκατ. ευρώ για τον "Ιανό" - 

Για κατανομή σε ήδη ενταγμένα έργα μιλούν πολίτες του ν. Καρδίτσας 

Την έντονη αντίδραση κατοίκων του νομού Καρδίτσας έχει προκαλέσει δημοσίευμα της 

περιφέρειας Θεσσαλίας που αναφέρεται (μετά πολλών ευχαριστιών στην προηγούμενη 

κυβέρνηση) στην κατανομή των επιπλέον 30 εκατομμυρίων, από το Υπουργείο Υποδομών, 

για αποκατάσταση ζημιών από τον "Ιανό". 

Αντικείμενο των διαμαρτυριών, των οποίων έγινε δέκτης το KarditsaLive.Net, είναι ότι, όπως 

υποστηρίζουν κάτοικοι των Δήμων Καρδίτσας, Μουζακίου και Αργιθέας, τα έργα που 

αναφέρεται ότι θα χρηματοδοτηθούν από τα 30 εκατ. ευρώ είτε είναι ήδη σε εξέλιξη είτε 

έχουν ολοκληρωθεί. Αντίθετα, άλλα έργα που δεν είχαν ενταχθεί στην εργολαβία της ΤΕΡΝΑ 

και έχουν υποβληθεί αιτήματα για την υπαγωγή τους, παραμένουν ανένταχτα ως φαίνεται. 

Κλασικά παραδείγματα ο δρόμος Σαραντάπορο-Νεράιδα, ο δρόμος προς Παλιοζωγλόπι, οι 

παρεμβάσεις στην Οξυά και ο δρόμος Πετρίλο-Βλάσι που δεν φαίνεται να 

συμπεριλαμβάνονται σε αυτά που η περιφέρεια υποστηρίζει ότι θα γίνουν. 

Ακόμα όμως και εδώ υπάρχει μία πρωτοφανή ασάφεια, που συνοδεύεται από έλλειψη 

διάθεσης ενημέρωσης. Το σχετικό δημοσίευμα, μιλά για παρεμβάσεις σε 130 σημεία. Η 

ηλεκτρονική μας εφημερίδα επικοινώνησε τις προηγούμενες ημέρες πολλάκις με την 

Περιφέρεια Θεσσαλίας αναζητώντας την σχετική λίστα των 130 παρεμβάσεων, πάνω στην 

οποία βασίστηκε το δελτίο τύπου. Μετά από δύο ημέρες προσπαθειών αυτό δεν κατέστη 

δυνατόν. Η πληροφόρηση που είχαμε από το Γραφείο Τύπου ήταν ότι δεν έχει σταλεί 

http://karditsalive.net/?fbclid=IwAR21N1U0-BzqraCuIA8En8MCXD301dVM4x2S8HqxbS-7h16motFRyxpjxMs
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FKarditsaLive.Net%2F%3Ffbclid%3DIwAR0XZLWj9Uml2HbdHcVBCcfSPELD6gP0QurWbsZCk_I9NKnlaPLoWGqwkTc&h=AT2kkBKMuG_T7tR4c_ZORHsNdz7WE75UzWRwhCzFVUMnXl9yNfh2tgNeNhN8VCaiUUYxNSXYOJa_DDPVAZwhzoP16vPISHiA7IghxvwIt23OOy62ne6HBBn-9CCu1DUD3YQFUe61x7PMQCSyjVNj&__tn__=R%5d-R&c%5b0%5d=AT0zJYTIY5bgYN8ml5TcEaiOWdSXS-MpxPV88CG7OqNZp1C7mIe4u1-ouE-k8pResbRWLOIThECwo8KJa9cE2Zmi6YCiC7-RXEY5vK7X2bDyORj3W113NGvPSfWl_SX12OrN9kmZ13naBsokXEjdYyD4cFGmyzbuaJKMDMy56y8AqqXARe_EG5fZj8Vm1vmGcuU_Gok6moX3dg


αναλυτική λίστα από το υπουργείο, πέρα από μία γενική που αφορά στους δρόμους που 

βρίσκονται τα περίφημα 130 σημεία. Και μας παρέπεμψαν στο υπουργείο για πληρέστερη 

ενημέρωση. 

Το ίδιο αίτημα θέσαμε και στον αντιπεριφερειάρχη Καρδίτσας κ. Νούσιο. Από την πλευρά 

του ενημερωθήκαμε πως δεν έχει δει την λίστα του υπουργείου και δεν γνωρίζει που ακριβώς 

βρίσκονται τα σημεία. Σε προγενέστερη πάντως επικοινωνία μας υποστήριξε πως η 

ενημέρωση που είχε ανέφερε πως στην μεγάλη τους πλειοψηφία είναι καινούργιες 

παρεμβάσεις. 

Στο πλαίσιο του ρεπορτάζ επικοινωνήσαμε και με τους Δήμους Καρδίτσας, Μουζακίου και 

Αργιθέας, που στα γεωγραφικά τους όρια θα γίνουν οι αναφερόμενες παρεμβάσεις από την 

ΤΕΡΝΑ. Πρώτον για να διαπιστώσουμε αν η βραχεία και γενική λίστα έργων που 

αναφέρονται στο δημοσίευμα της περιφέρειας έχουν γίνει ή είναι σε εξέλιξη (και επομένως 

δικαιολογείται η αντίδραση των πολιτών) και δεύτερον για το αν υπάρχουν έργα που 

αιτήθηκαν και δεν εντάχθηκαν. 

Με τον δήμαρχο Καρδίτσας κ. Βασίλη Τσιάκο, παρά τις προσπάθειές μας δεν κατέστη 

δυνατή η επικοινωνία, προκειμένου να καταγραφεί η άποψή του. Εναλλακτικά μιλήσαμε με 

το γραφείο τύπου του Δήμου, που λακωνικά μας παρέπεμψε στην περιφέρεια για 

οποιεσδήποτε διευκρινήσεις, καθώς αυτή ήταν που προχώρησε στο δημοσίευμα. Άλλο 

σχόλιο δεν υπήρξε. 

Ο δήμαρχος Μουζακίου κ. Στάθης δήλωσε άγνοια για τα σημεία που αφορούν στον Δήμο. 

Στα γενικότερα έργα που αναφέρονται είπε ότι κάποια εκτελούνται, ενώ άφησε να εννοηθεί 

ότι η αναφορά στον περιφερειακό του Μουζακίου πιθανόν να έχει να κάνει με τον κυκλικό 

κόμβο μεταξύ νέου Κ.Υ. Μουζακίου και Γυμναστηρίου, που ήταν αίτημα του Δήμου. 

Τέλος, από την πλευρά του Δημάρχου Αργιθέας κ. Στεργίου δηλώθηκε επίσης άγνοια και για 

τα ακριβή σημεία και για το αν συμπεριλαμβάνονται τα έργα που έχουν προταθεί από 

πλευράς Δήμου. Τόνισε ότι έχουν υποβάλει αιτήματα για αποκαταστάσεις στην οδική 

σύνδεση Πετρίλο-Βλάσι, και για «καθίσματα» στις Τ.Κ. Αργιθέας, Μεσοβουνίου και 

Λεοντίτου. Δεν ξέρω, όμως, ξεκαθάρισε αν κάποια από αυτά εντάχθηκαν. 

Επίσης, μας ανέφερε και αυτός πως από τα γενικά έργα που αναφέρονται υπάρχουν ορισμένα 

που είναι ήδη ενταγμένα από την πρώτη εργολαβία. 

Εν κατακλείδι, τόσο η περιφέρεια Θεσσαλίας, όσοι και οι Δήμοι που θα γίνουν τα έργα, δεν 

γνωρίζουν και δεν είναι σε θέση να πουν που ακριβώς θα πέσουν τα 30 επιπλέον 

εκατομμύρια ευρώ και αν διατίθενται για έργα που είχαν ζητήσει να ενταχθούν ή όχι… 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Σάββατο 3 Ιουνίου / 18:17’ 

…μαζί με την κοινοποίηση του ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ για τα 130 σημεία & τα 30 εκατ ΤΕΡΝΑ… 

●●● αδικούμαστε…!!! …είναι άδικο αυτό…!!! …και το φωνάζουμε δυνατά…!!! …ναί 

υπάρχει θυμός και οργή από όλους μας…!!! …απαιτούμε οι αρμόδιοι να βγάλουν άμεσα νέο 

Δελτίο Τύπου που να έχει μέσα στα 30 μύρια και το δρόμο μας Σαραντάπορα – Νεράϊδα…!!!  

●●● ο δρόμος μας Σαραντάπορα – Νεράϊδα να μπεί μέσα στα 30 εκατ που πρόσφατα έδωσε 

το Κράτος στην ΤΕΡΝΑ…!!! 

●●● είναι καθολικό και επιτακτικό αίτημα…!!! 

●●● (ευχαριστούμε θερμά την μεγάλη καθημερινή εφημερίδα της Καρδίτσας «Νέος Αγών» 

και για αυτό το δημοσίευμά της)…!!! 

●●● το δημοσίευμα γράφει… 

___________________________________ 

ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ / ΣΑΒΒΑΤ0 3 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 / ΑΠΟΓΕΥΜΑ  

Ούτε αυτή τη φορά οι παρεμβάσεις 

Δικαιολογημένος ο θυμός των κατοίκων της Δ.Ε. Ιτάμου, καθώς γνωστοποιήθηκαν από την 

Περιφέρεια οι περιοχές που θα γίνουν οι παρεμβάσεις με το κονδύλι ύψους 30 εκατ για τις 

αποκαταστάσεις του Ιανού, και ο δρόμος Σαραντάπορα – Νεράϊδα δεν συγκαταλέγεται 

τελικά σε αυτές. 



Γι’ αυτό το λόγο, ακόμη και στην αναζωπύρωση της ελπίδας πρίν λίγο καιρό (λόγω αυτοψίας 

της εταιρείας στις ζημιές του δικτύου), κάποιοι κάτοικοι των Κοινοτήτων ήταν ιδιαίτερα 

συγκρατημένοι. 

Όπως σημειώναμε και στο «Νέο Αγώνα» προσφάτως, ακριβής ενημέρωση από τους 

αρμόδιους ουδέποτε υπήρξε για το κατεστραμμένο οδικό δίκτυο: πότε και εάν θα αναλάβει 

τις τύχες του η αρμόδια κατασκευαστική εταιρεία πάντα κατόπιν συνεννόησης με το 

Υπουργείο Υποδομών. 

Δ.Γ. 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 2 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 / 13:16’ 

Συνεδριάζει την Τετάρτη 7 Ιουνίου για πρώτη φορά στο νέο Δημαρχείο το Δ.Σ. Καρδίτσας 

Συνεδριάζει την Τετάρτη 7 Ιουνίου και ώρα 6 μ.μ. στην αίθουσα του νέου Δημαρχείου το 

Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας με 43 θέματα ημερήσιας διάταξης τα 

ακόλουθα:………………………… 

……………………………………………………………………… 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / ΤΡΙΤΗ 30 Μαΐου / 13:21’ 

…μαζί με την κοινοποίηση του Karditsalive για τα 130 σημεία & τα 30 εκατ ΤΕΡΝΑ… 

●●● ρέ… (αρμόδιοι… μην σας χαρακτηρίσουμε αλλιώς... όπως οι κάτοικοι στις συζητήσεις 

τους)…!!! …πλάκα μας κάνετε…??? …μας κοροϊδεύετε…??? …πού νομίζετε ότι 

απευθύνεστε…??? …αυτά τα κομμάτια των δρόμων ήταν ήδη μέσα στην αρχική εργολαβία 

της ΤΕΡΝΑ των 143.000.000 €…!!! …130 (νέες - επιπλέον) παρεμβάσεις και οι 3 που 

ζητάμε ΔΕΝ είναι μέσα…??? …εμείς απαιτούμε τα επιπλέον 30.000.000 € να δουλευτούν 

στα τμήματα από Σαραντάπορα πρός Νεράϊδα… από διαστ. Καστανιάς προς Καροπλέσι… 

και από Ραχούλα πρός Παλιοζογλώπι…!!! …γιατί ΔΕΝ αναφέρονται αυτά τα τμήματα…??? 

…ΔΕΝ θα περάσει έτσι αυτό…!!! …να το ξέρετε από τώρα…!!! …βάλτε τα τμήματα αυτά 

μέσα στα 30.000.000 € τώρα…!!! 

●●● ιδού τα έργα στα οποία θα διατεθούν τα (επιπλέον) 30.000.000 €… 

●●● Δήμος Καρδίτσας: από Μνημείο Εθνικής Αντίστασης - Κανόνια έως Ραχούλα, (σ.σ. 

έγινε ήδη…!!!)… από Ραχούλα έως Αμάραντο, (σ.σ. έγινε ήδη…!!!)… από Αμάραντο έως 

Σαραντάπορο, (σ.σ. έγινε ήδη…!!!)… από Μνημείο Εθν. Αντίστασης - Κανόνια έως 

διασταύρωση εισόδου προς Καστανιά, (σ.σ. έγινε ήδη…!!!)… Περιφερειακός Καστανιάς, 

(σ.σ. έγινε ήδη...!!!)... από διασταύρωση Καστανιά - Καροπλέσι προς Γιαννουσέικα, (σ.σ. 

γίνεται ήδη…!!!)… από Μούχα προς Φράγμα λίμνης Πλαστήρα, (σ.σ. έγινε ήδη...!!!)... από 

Μνημείο Εθν. Αντίστασης -Κανόνια προς Καταφύγιο και Άγιο Αθανάσιο. (σ.σ. έγινε 

ήδη…!!!)…!!! 

●●● οι εκλεγμένοι ήδη βουλευτές και οι υποψήφιοι των επόμενων εκλογών… να βγούν και 

να πάρουν δημόσια θέση στο μέγα αυτό ζήτημα…!!! 

●●● το δημοσίευμα γράφει… 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 30 ΜΑΗ 2023 / 12:21’ 

130 επιπλέον οδικές παρεμβάσεις θα εκτελέσει η ΤΕΡΝΑ για αποκαταστάσεις από τον "Ιανό" - 

Τα σημεία που έχουν επιλεγεί 

Επιβεβαιώθηκε πλήρως το ρεπορτάζ του KarditsaLive.Net για τα 30 εκατομμύρια ευρώ που 

θα έρθουν επιπρόσθετα από το Υπουργείο Υποδομών  μέσω της ΤΕΡΝΑ που έχει αναλάβει 

την εργολαβία για τις αποκαταστάσεις από τον Ιανό στους Δήμους Αργιθέας, Καρδίτσας και 

Μουζακίου. 

Οι πρόσθετες θέσεις αποκατάστασης ανά Δήμο όπως γνωστοποίησε η Περιφέρεια Θεσσαλίας 

αφορούν 130 οδικά τμήματα: 

Δήμος Καρδίτσας:  από Μνημείο Εθνικής Αντίστασης - Κανόνια έως Ραχούλα,  από 

Ραχούλα  έως Αμάραντο,  από Αμάραντο  έως Σαραντάπορο,  από Μνημείο Εθν. Αντίστασης 

- Κανόνια  έως διασταύρωση εισόδου προς Καστανιά,  Περιφερειακός Καστανιάς,  από 

https://www.karditsalive.net/karditsa/topiki-epikerotita/%CF%80%CE%AD%CF%86%CF%84%CE%BF%CF%85%CE%BD-%CE%AC%CE%BB%CE%BB%CE%B1-30-%CE%B5%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%BF%CE%BC%CE%BC%CF%8D%CF%81%CE%B9%CE%B1-%CE%B5%CF%85%CF%81%CF%8E-%CF%83%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CF%80-%CE%B5-%CE%BA%CE%B1%CF%81%CE%B4%CE%AF%CF%84%CF%83%CE%B1%CF%82-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CE%B1%CF%80%CE%BF%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%B1%CF%83%CF%84%CE%AC%CF%83%CE%B5%CE%B9%CF%82-%CE%B1%CF%80%CF%8C-%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%B9%CE%B1%CE%BD%CF%8C


διασταύρωση Καστανιά  - Καροπλέσι  προς Γιαννουσέικα, από Μούχα προς Φράγμα λίμνης 

Πλαστήρα, από Μνημείο Εθν. Αντίστασης -Κανόνια  προς Καταφύγιο  και Άγιο Αθανάσιο. 

Δήμος Μουζακίου: από διασταύρωση Πευκόφυτου-Δρακότρυπας έως Άγιο Νικόλαο,  από 

διασταύρωση Πευκόφυτου-Δρακότρυπας έως Τύμπανο, από διασταύρωση Μουζάκι - 

Τυμπάνου έως Οξυά, Περιφερειακή οδός Μουζακίου. 

Δήμος Αργιθέας: από Άγιο Νικόλαο έως Πετρίλο, από Άγιο Νικόλαο έως Βλάσι, από Βλάσι 

έως Λεοντίτο, από Τύμπανο έως Αργιθέα,  από Αργιθέα  έως Διασταύρωση προς Μεσοβούνι  

έως Μεσοβούνι, από διασταύρωση προς Μεσοβούνι  - προς Ανθηρό (διασταύρωση). 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Δευτέρα 29 Μαΐου / 14:47’ 

…μαζί με την κοινοποίηση του ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ για τα 30 εκατ ΤΕΡΝΑ… 

●●● κοινοποιούμε για ενημέρωση όλων μας…!!!  

●●● ευχαριστώντας θερμά την μεγάλη καθημερινή εφημερίδα «Νέος Αγών» (και) για το 

δημοσίευμα αυτό…!!! 

●●● και φωνάζοντας δυνατά… 

●●● να ανακοινωθεί το ταχύτερο από τους αρμόδιους ότι… «είναι μέσα στα 30.000.000 €… 

και οι 7 μεγάλες ζημιές του μήκους 5 χλμ δρόμου μας Σαραντάπορα – Νεράϊδα»…!!! 

●●● η υπομονή όλων μας εξαντλήθηκε…!!! 

●●● Σημείωση 1… (στα σχόλια η φωτογραφία της 5 σελίδας με όλο το δημοσίευμα της 

σημερινής έντυπης έκδοσης)…!!! 

●●● Σημείωση 2… (όπως βλέπουμε από τους χάρτες και τα στοιχεία του κειμένου οι 

αναρτήσεις της Σελίδας μας «Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας» έχουν μεγάλη απήχηση… τις 

βλέπουν όλοι και παντού… και  

μπράβο 

που τις χρησιμοποιούν)…!!! 

●●● Σημείωση 3… (ο Δημήτρης Γιαννακόπουλος που το έγραψε είναι γιός της Ελένης και 

εγγονός των αείμνηστων Μαριγούλας και Σωτήρη Κούκου… και τον ευχαριστούμε όλοι 

θερμά)…!!! 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

____________________________________ 

ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ / ΚΥΡΙΑΚΗ 28 ΜΑΗ 2023 / ΣΕΛ. 5 & Φ/Β 

Παρεμβάσεις περιμένουν στον «καταπονημένο» δρόμο Σαραντάπορα – Νεράϊδα οι 

κάτοικοι της Δ. Ε. Ιτάμου 

…του Δημήτρη Γιαννακόπουλου 

Οι διαρκείς εκκλήσεις των κατοίκων της Δ. Ε. Ιτάμου για τις καταστροφές στο οδικό δίκτυο 

από τον «Ιανό» ίσως τελικά εισακουστούν έστω και με τριετή καθυστέρηση από το 

Υπουργείο Υποδομών και την αρμόδια κατασκευαστική εταιρεία. Κλιμάκιο της εταιρείας 

επισκέφθηκε τα επίμαχα σημεία πρίν λίγο καιρό, και παρότι η αυτοψία αναζωπύρωσε την 

ελπίδα, έως τώρα δεν έχει γίνει ενημέρωση αν θα ενταχθούν ή όχι οι ζημιές στο συνολικό 

πρόγραμμα αποκαταστάσεων. 

Προσφάτως η μεγάλη εργολαβία τροποποιήθηκε κατόπιν απόφασης του Υπουργείου 

Υποδομών, προσθέτοντας στο πρόγραμμα αποκατάστασης κονδύλι ύψους 30 εκατ ευρώ. Το 

συγκεκριμένο ποσό θα αξιοποιηθεί για την βελτίωση υποδομών στους Δήμους Καρδίτσας, 

Μουζακίου και Αργιθέας. Όμως, ούτε το Υπουργείο, ούτε και η αρμόδια εταιρεία έχουν 

προχωρήσει σε περαιτέρω πληροφορίες σχετικά με το ποιες περιοχές αφορά το νέο ποσό των 

30 εκατ ευρώ. Εικάζουμε πως έστω και την ύστατη στιγμή θα ικανοποιηθούν τα δίκαια 

αιτήματα των κατοίκων της Δ.Ε. Ιτάμου και σύντομα θα δρομολογηθούν οι απαραίτητες 

παρεμβάσεις στο «καταπονημένο» αυτό οδικό δίκτυο. 

Το μείζον ζήτημα έγκειται στην μη ένταξη του οδικού τμήματος «Σαραντάπορα – Νεράϊδα» 

μήκους 5 χλμ στο συνολικό πρόγραμμα αποκατάστασης, χωρίς να έχει δοθεί μέχρι στιγμής 

ακριβής εξήγηση του αρχικού αποκλεισμού του. Σίγουρα η πρόσφατη επίσκεψη κλιμακίου 

της ΤΕΡΝΑ έδωσε την ευκαιρία σε υπαλλήλους της να καταγράψουν τα απότομα σημεία 



όπου απουσιάζει άσφαλτος, ακόμη και μέρος ολόκληρου δρόμου(!), στα οποία κυριαρχεί 

χώμα, χαλίκι, επικίνδυνοι και αποκολλημένοι βράχοι. 

Με υπόμνημα που είχαν αποστείλει οι κάτοικοι προς το Υπουργείο Υποδομών, ανέλυαν κατά 

σειρά τα επικίνδυνα σημεία του οδικού δικτύου, παραθέτοντας εικόνες με την ονομασία 

κιόλας των τοποθεσιών. Εάν μάλιστα δούμε το χάρτη με τα αριθμημένα σημεία, κατανοεί 

κανείς ότι περνάνε οδηγοί, ανυποψίαστοι και μη, με κίνδυνο της ζωής τους, ιδίως την περίοδο 

του χειμώνα. 

Χαρακτηριστικά, αναφερόμαστε στα οκτώ κρίσιμα σημεία, στις θέσεις «Αγρομπλούλες», 

«Ρέμα Μουχτούρι», «Δρόμος Μουχτούρι», «Γούρνες», «Βερτσούλες», «Λιαπέϊκα», «Νάπα 

σπίτι» και «Άμπλας». 

Να σημειώσουμε ότι το τμήμα της επαρχιακής οδού Καρδίτσας – Νεράϊδας από το σημείο 0 

έως το 21 του δρόμου (βλ. χάρτη 1) έχει ενταχθεί στην εργολαβία της ΤΕΡΝΑ και οι 

περεμβάσεις ολοκληρώθηκαν.  

Ωστόσο, με το που ρίξουμε μια ματιά στον επόμενο χάρτη, εκεί είναι τα προαναφερόμενα 

κρίσιμα σημεία, από το 21 έως το 26. 

Πρόκειται μάλιστα για ένα δρόμο 5 χιλιομέτρων από τον οικισμό Σαραντάπορα έως τον 

οικισμό Νεράϊδα, της Τ.Κ. Νεράϊδας. 

Επιπλέον, ενώνει δύο πρωτεύουσες Νομών, καθώς είναι τμήμα της επαρχιακής οδού 

Καρδίτσας – Καρπενησίου. 

Ακόμη, όπως υποθέτουν οι κάτοικοι στο υπόμνημά τους, οι αρμόδιοι είχαν επίγνωση των 

ζητημάτων και σε αυτό το οδόστρωμα, αλλά ανεξήγητα το δίκτυο ολοκληρώθηκε μόνο μέχρι 

το σημείο 21. 

Αυτή η κωλυσιεργία των αρμοδίων οδήγησε εκπροσώπους των χωριών και απλό κόσμο να 

απευθυνθούν στην Περιφερειακή Ενότητα Καρδίτσας, προκειμένου να λάβουν απαντήσεις σε 

καίρια ερωτήματά τους. Στη συνάντησή τους με τον Αντιπεριφερειάρχη κ. Κωστή Νούσιο, οι 

κάτοικοι εκδήλωσαν για άλλη μια φορά την ανησυχία τους για την τύχη των χωριών, 

ιδιαίτερα αν λάβουμε υπόψιν ότι οδεύουμε προς το καλοκαίρι. Αποτελεί περίοδο, κατά την 

οποία τα χωριά του Ιτάμου δέχονται επισκέψεις από ντόπιους ή επισκέπτες, διοργανώνονται 

και τα συνήθη ανταμώματα. Πάλι όμως φέτος, με την οδυνηρή κατάσταση που έχει περιέλθει 

το οδικό δίκτυο μετά τον «Ιανό», λειτουργεί αποτρεπτικά για επισκέψεις, βάζει σε δεύτερη 

σκέψη τον οποιοδήποτε που αναγκαστικά θα διαβεί ένα δρόμο με απρόβλεπτα σημεία. 

Παρότι ο Αντιπεριφερειάρχης συμφώνησε με την ανάγκη υλοποίησης του έργου, η έναρξη 

των παρεμβάσεων εξαρτάται από την πρόθεση της εταιρείας και του Υπουργείου. Αν δηλαδή 

το συμπεριλάβουν στο συνολικό τους πρόγραμμα και αν κινηθούν (επιτέλους) έγκαιρα προς 

αυτή την κατεύθυνση. Έπειτα από σχεδόν τρία χρόνια, είναι σημαντικό οι κάτοικοι των 

κοινοτήτων της Δ. Ε. Ιτάμου, να αισθανθούν την αυτονόητη ασφάλεια για τη ζωή τους όταν 

διέρχονται το οδικό δίκτυο από και προς τον τόπο τους. 

Χρειάζεται πλέον μια ομαλή ροή στις κοινότητες, να μην απειλείται το μέλλον τους από 

αποκλεισμό, γεγονός που βιώνουν καθημερινά από το έτος του 2020. 

Επομένως, αν τις απαντήσεις για τα φλέγοντα αυτά ζητήματα δεν τις διαθέτουν Υπουργείο, 

εταιρεία, αλλά και οι αρχές του τόπου μας, τότε ποιός…???   

        

……………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………. 

____________________________________ 

ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ / ΔΕΥΤΕΡΑ 29 ΜΑΗ 2023 /  

Οι διαρκείς εκκλήσεις των κατοίκων της Δ.Ε. Ιτάμου για τις καταστροφές στο οδικό δίκτυο 

από τον «Ιανό» ίσως τελικά εισακουστούν έστω και με τριετή καθυστέρηση από το 

Υπουργείο Υποδομών και την αρμόδια κατασκευαστική εταιρεία. Κλιμάκιο της εταιρείας 

επισκέφθηκε τα επίμαχα σημεία πριν λίγο καιρό, και παρότι η αυτοψία αναζωπύρωσε την 

ελπίδα, έως τώρα δεν έχει γίνει ενημέρωση αν θα ενταχθούν ή όχι οι ζημιές στο συνολικό 

πρόγραμμα αποκαταστάσεων. 

 

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Τρίτη 16 Μαΐου /  



…μαζί με την κοινοποίηση του ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ για τα 30 εκατ ΤΕΡΝΑ… 

●●● ενθαρρυντική είδηση για το δρόμο μας Σαραντάπορα – Νεράϊδα…!!!  

●●● ελπίδες να φτιάξει η ΤΕΡΝΑ τις ζημιές του μέχρι Νεράϊδα… αλλά και για Καροπλέσι… 

και για Παλιοζωγλόπι…!!!  

●●● οι πιέσεις μας έφεραν αποτέλεσμα…!!!  

●●● κανένας αγώνας δεν πάει χαμένος…!!! 

_____________________________________________ 

ΝΕΟΣ ΑΓΩΝ / ΤΡΙΤΗ 16 ΜΑΗ 2023 / ΒΡΑΔΥ 

Τροποποίηση της εργολαβίας αποκατάστασης των υποδομών που επλήγησαν από τον 

«Ιανό» στο Ν. Καρδίτσας (με φωτό από Μουχτούρι στροφή) 

Στην πρώτη τροποποίηση της μεγάλης εργολαβίας που αφορά την αποκατάσταση των 

υποδομών που επλήγησαν στο Νομό Καρδίτσας από τον «Ιανό» προχώρησε το Υπουργείο 

Υποδομών με σημερινή του απόφαση. 

Πρόκειται για την εργολαβία που υλοποιεί η ΤΕΡΝΑ στους Δήμους Καρδίτσας, Αργιθέας και 

Μουζακίου. Με την απόφαση τροποποίησης που υπογράφει ο Υφυπουργός Υποδομών 

Γιώργος Καραγιάννης (βλέπε εδώ την απόφαση), προβλέπεται πρόσθετη χρηματοδότηση 

ύψους 30 εκατ ευρώ. Ως ημερομηνία λήξης της εργολαβίας έχει οριστεί η 31 Δεκεμβρίου 

2025. 

Στην απόφαση πάντως δεν διευκρινίζεται για ποια έργα θα χρησιμοποιηθούν οι πρόσθετοι 

χρηματοδοτικοί πόροι, αν δηλαδή θα κατευθυνθούν στα ήδη δρομολογημένα έργα ή αν θα 

ενταχθούν στην εργολαβία και οι αποκαταστάσεις των υποδομών στην περιοχή του Ιτάμου. 

Όπως έχει γράψει επανειλημμένως ο «Νέος Αγών», οι κάτοικοι των περιοχών ζητούν την 

υλοποίηση έργων αποκατάστασης, ενώ σχετικές επιστολές έχει αποστείλει και ο Δήμος 

Καρδίτσας. Μάλιστα προσφάτως (βλέπε ρεπορτάζ εδώ) στην περιοχή βρέθηκε κλιμάκιο της 

ΤΕΡΝΑ και του Υπουργείου για να προχωρήσει σε αυτοψία στα σημεία που υπάρχουν 

ζημιές.   

  

………………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………….. 

________________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / Φ/Β / Τρίτη 16 Μαΐου /  

…μαζί με την κοινοποίηση του Karditsalive για τα 30 εκατ ΤΕΡΝΑ… 

…μυστήρια πράγματα…!!! …5 μέρες πρίν τις εκλογές… σήμερα Τρίτη 16/5/23 ώρα 6 και 

πέντε το απόγευμα… ανεβαίνει στο Διαύγεια απόφαση ότι δίνονται τριάντα μύρια για το 

γνωστό λόγο…!!! …χωρίς να λένε τίποτα συγκεκριμένο…!!! …όλα γενικά και αόριστα...!!! 

…μυστήρια πράγματα…!!!  

……………………………………………… 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 16 ΜΑΗ 2023 / 21:05’ 

Πέφτουν άλλα 30 εκατομμύρια ευρώ στην Π. Ε. Καρδίτσας για αποκαταστάσεις από τον «Ιανό» 

Με απόφαση του Υφυπουργού Υποδομών και Μεταφορών Γ. Καραγιάννη τροποποιείται η 

πράξη «Αποκατάσταση των ζημιών στις υφιστάμενες οδικές καθώς και σε λοιπές υποδομές 

στην Περιφέρεια Θεσσαλίας που προκλήθηκαν από τον μεσογειακό κυκλώνα «Ιανός» στις 18 

& 19 Σεπτεμβρίου 2020» αυξανόμενη κατά 30 εκατ. ευρώ. 

Σύμφωνα με όσα αναφέρονται στην απόφαση και τις πρώτες πληροφορίες 

του KarditsaLive.Net, η τροποποίηση αφορά συμπληρωματική σύμβαση (που θα 

ακολουθήσει) με την εταιρεία ΤΕΡΝΑ που έχει αναλάβει την εργολαβία προϋπολογισμού 

143 εκατ. ευρώ (με έκπτωση 6%) για τις αποκαταστάσεις από τον "Ιανό" στους 

Δήμους Αργιθέας, Καρδίτσας και Μουζακίου. 

Θυμίζουμε ότι το προηγούμενο διάστημα (τέλη Μαρτίου) υπάρξε κινητικότητα με 

καταγραφή ζημιών στη Δ.Ε. Ιτάμου του Δήμου Καρδίτσας (η οποία κηρύχθηκε και σε 

κατάσταση πολιτικής προστασίας) αλλά και σε περιοχές των 

Δήμων Μουζακίου και Αργιθέας που δεν είχαν ενταχθεί στην αρχική εργολαβία. 

Περισσότερες πληροφορίες για τα έργα που θα συμπεριληφθούν δεν υπάρχουν. 

 

 

https://www.karditsalive.net/karditsa/topiki-epikerotita/%CF%83%CE%B5-%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%AC%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%B7-%CF%80%CE%BF%CE%BB%CE%B9%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE%CF%82-%CF%80%CF%81%CE%BF%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%AF%CE%B1%CF%82-%CE%B5%CF%80%CE%AD%CF%83%CF%84%CF%81%CE%B5%CF%88%CE%B5-%CF%84%CE%BC%CE%AE%CE%BC%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%B4%CE%AE%CE%BC%CE%BF%CF%85-%CE%BA%CE%B1%CF%81%CE%B4%CE%AF%CF%84%CF%83%CE%B1%CF%82-%CE%B5%CF%81%CF%89%CF%84%CE%AE%CE%BC%CE%B1%CF%84%CE%B1-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7-%CE%B4%CE%B9%CE%B1%CF%87%CE%B5%CE%AF%CF%81%CE%B9%CF%83%CE%B7-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%AC%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%B7%CF%82


χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 
 

                                   

                                ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 
 


